
 
 

 

Verslag van de vergadering van 28 augustus 2023 
 

 

Aanwezig:  

De heer M. Wiersma   Voorzitter 

Mevrouw D. Bouw  Ambtelijk secretaris 

De heer P. Baks   Lid 

Mevrouw J. Mensink  Lid 

Mevrouw C. van den Hoed Lid 

Mevrouw S. Scheringa  Lid 

Mevrouw R. van Veen  Lid 

De D. Tippe   Lid 

 

Afwezig (met kennisgeving):  

Mevrouw N. Sulman, Mevrouw Y. Borsboom, dhr. J. Koevoet, dhr. S. Smits en dhr. Kruisinga

 

 

1) Opening – opstarten na de zomerperiode  
Na informeel bijgepraat te hebben, heet de voorzitter iedereen – in het bijzonder mevr. van Veen die na 

een lange afwezigheid er weer bij kan zijn - welkom en opent de vergadering. 

 

2) Notulen en actielijst van de vorige vergadering 12 juni 2023 
Na een vraag / opmerking over de notulen worden deze ongewijzigd vastgesteld. De actielijst wordt 

doorgenomen en na aanpassingen vastgesteld. 

 

Notulen 

Ingekomen stukken 3B paste niet in het laatste werkgroepoverleg 16-60+ jaar en wordt de volgende ASDN 

vergadering geagendeerd. 

Rondvraag; Mevr. van Veen vraagt zich af wat er bedoeld wordt met de eerste opmerking. Dhr. Baks 

verduidelijkt nogmaals dat hij het spijtig vond geen reacties te hebben ontvangen ter voorbereiding op het 

bezoek van dhr. Koekoek namens het Zilveren Kruis. Hierdoor had de toelichting er anders uit kunnen zien.  

 

Actielijst 

108; mevr. van den Hoed – vervangt dhr. Smits – geeft aan geen informatie te hebben ontvangen i.r.t. de 

informele bijeenkomsten. Actiepunt blijft van kracht. 

116; dit actiepunt wordt teruggelegd bij de werkgroepen. Als er nieuwe ontwikkelingen zijn op het gebied 

van OKO wordt dit via de contactpersonen van de werkgroepen opgepakt. Kan van de actielijst af.  

127; in april is er een rapport Ombudsman ‘Burger in zicht’ als ingekomen stuk ingebracht in de ASDN-

vergadering. Mevr. van Veen heeft destijds meegedaan met een aantal sessies. Duurt erg lang voor de 

gemeente met een reactie komt. Benieuwd of zij er aandacht aan hebben besteed. Is niet besproken in het 

HJO met de wethouder. Komt terug in het beleidsoverleg op 4 september en de voorzitter geeft vervolgens 

een terugkoppeling naar de leden van de ASDN.              

128; kan van de actielijst af. 

129; bijeenkomst in september met de Inclusief Groep zijn alleen de voorzitters bij aanwezig. Kan van de 

actielijst af. 
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3) Ingekomen stukken 

 

A) IZA / GALA   

Ter kennisgeving zijn er een aantal presentaties i.r.t. het regiobeeld IZA, een flyer m.b.t. meedenken over 

het regioplan en het definitieve rapport van het regiobeeld Noord-Veluwe 2023. Komt later op de agenda 

aan de orde. 

 

 B) Verslag halfjaarlijkse overleg met de wethouder 

Grootste deel van de wijzigingen is akkoord. Taalgebruik zou opgenomen worden met de afdeling 

Communicatie. Vergaderdata ASDN worden opgenomen in het HaH, nadat het in de Gemeenteraad is 

besproken en geaccordeerd.  

De ASDN heeft weinig verwachtingen dat zij in een eerder stadium al wordt meegenomen als het gaat om 

regionale adviezen. Als ASDN kijken wat eruit te halen is voor in een lokale paragraaf. De voorzitter neemt 

het mee in het beleidsoverleg om de regionale advisering te duiden.           

 

 C) Opbrengst van de heidag 

Mevr. van den Hoed geeft aan dat de opzet van het middagprogramma anders is gelopen dan van te 

voren bedacht. Bedoeling was dat er een beleidsadviseur zou komen die een toelichting had kunnen 

geven over schuldhulpverlening. Dit lukte helaas niet. In plaats daarvan is er een WMO-consulent 

geweest. Op zich was dit een duidelijk verhaal o.b.v. ervaringen. Het sloot alleen niet aan op de 

presentatie van Stichting Verborgen Armoede.  

Verder complimenten voor de verzorging van de heidag. Dit was uitstekend geregeld! 

Er is nog geen terugkoppeling gegeven n.a.v de vraag ‘Mensen die tussen wal en schip vallen - wordt het 

gedekt door de plannen die er liggen? en waar de ASDN gevraagd of ongevraagd advies op kan geven of 

in mee kan denken.’         

 

4) Mededelingen  

 A) Interessante bijeenkomsten  

 Aanpassen:  

- mevr. van den Hoed geeft aan dat zij de webinar Inzicht in de jeugdwet op 12 september niet gaat 

doen. Dit staat wel zo genoteerd. 

 B) Overleg Inclusief Groep met voorzitters adviesraden uit de regio is op 6 september 

 

5) Stand van zaken werkgroepen  

 A) 0 – 23 jaar:  

Er is geen verslag van het overleg van de werkgroepvergadering 0-23 jaar van 21 augustus jl. i.v.m. een 

informele start na de zomerperiode. Er wordt een mondelinge toelichting gegeven door de dhr. Baks. Aan 

de volgende onderwerpen gaat de WG de komende tijd aandacht aan besteden: 

- kwetsbare jeugd; 

- statushouders; 

- betrokkenheid kerken ‘hoe om te gaan met GGZ-achtige omgeving?’ 

 B) 16 + jaar: 

1. Verslag WG 16-60+_17-08-2023 

N.a.v. het Webinar Gemeentelijk Inclusiebeleid wordt het advies ‘Bij het maken van adviezen hier met 

ook vanuit Inclusie naar kijken’: toevoegen aan de criteria adviezen en reacties.  

    

2. Jaarverslag Inclusief Groep 
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Goed leesbaar verslag met veel informatie en duidelijke voorbeelden. In het Jaarverslag wordt gemist 

hetgeen is gehoord op de Maatjesmiddag, namelijk dat werknemers vanuit vier verschillende CAO’s 

kunnen instromen, maar wel allemaal hetzelfde werk doen en verschillend worden beloond.  

Mevr. van den Hoed vraagt of de gemeente hiervan op de hoogte is en hier iets in kan betekenen, 

mede bijvoorbeeld omdat medewerkers achteruit gaan in reiskosten en daardoor minder gaan 

werken? Dhr. Baks geeft nog een korte toelichting op wettelijke financiële regelingen, die hieraan ten 

grondslag liggen. De voorzitter neemt het mee naar de Inclusief Groep.     

 

3. Stand van zaken naamsbekendheid van de ASDN 

Mevr. van den Hoed is nu een jaar lang lid van de ASDN en in die tijd is er besproken dat er een 

website zou gaan komen en er zou een stukje tekst in HaH opgenomen worden. Tot op heden is er nog 

geen actie ondernomen. Goed om eerst te bepalen wie de ASDN wil bereiken en met welk doel. Mevr. 

van den Hoed, mevr. Scheringa en de voorzitter gaan hierover brainstormen - maken na deze ASDN-

vergadering een afspraak - en komen er volgende vergadering op terug. Mevr. van den Hoed en mevr. 

Scheringa doen mee met de webinar donderdag as. over begrijpelijk communiceren met de inwoners, 

dus dat komt goed van pas.  

  

6) Cyclus adviezen en reacties nakijken op data en vervolgacties    

A) Reactie op (concept) uitvoeringsplan Eenzaamheid 
Beleidsmedewerker dhr. S. (Stephan) van den Berg heeft de werkgroep 16-60+ jaar verzocht om een 

reactie / advies te geven. De werkgroep 0-23 jaar is erbij betrokken. Het komt in het 

werkgroepoverleg 16-60+ jaar op 6 september aan de orde. Hierna komt er een reactie per mail naar 

alle leden en voor 14 september wordt het via de voorzitter aan dhr. van den Berg meegegeven.        

B) Schema cyclus advies en reactie 

Ter kennisgeving gedeeld en er zijn geen vragen over. 

 

7) Stand van zaken IZA / GALA 
Dit agendapunt wordt doorgeschoven omdat er al veel over is gezegd en er de komende weken veel 

bijeenkomsten zijn, waar diverse leden bij aanwezig zullen zijn. De heer Baks vraagt wat er met de bijlage 

‘meedenken over het regioplan’ gebeurt. Hier is geen eenduidig antwoord op en wordt op de bijeenkomst 

van 6 september door de leden nagevraagd.         

 

8) Stroomschema Procesbeschrijving advisering 
De voorzitter geeft een toelichting over het stroomschema i.r.t. procesbeschrijving advisering. De 

jaarplanning van de gemeente is leidend en we hopen dat hiervoor in november/december - voor het 

volgende jaar - beleidsonderwerpen aangeleverd worden die worden opgenomen in de jaarplanning. 

ASDN Concept-stukken kan en wil de ASDN geen advies op geven in het formele traject (blauwe deel), 

met name omdat ze onvolledig zijn. Goed om blijven te benadrukken dat de ASDN eerder in het proces 

betrokken wil worden en met de beleidsmedewerkers zoekt naar een goede vorm om dit te organiseren. 

Mevr. Bouw krijgt een spin-in-het-web-functie tussen de gemeente en de Adviesraad en zal, vanuit de 

vergadering en jaarkalender, verzocht worden om navraag te doen over het tijdpad van een thema dat 

ter advisering wordt voorgelegd. Het stroomschema wordt vastgesteld en meegenomen in het 

beleidsoverleg op 4 september.               

 

9) Kennismaking nieuwe beleidsmedewerkers – Adviesraadleden Sociaal Domein 

voorstel 
De leden van de Adviesraad stemmen in met het voorstel en het wordt verwerkt in ons 

inwerkprogramma. De voorzitter neemt dit ook mee in het beleidsoverleg op 4 september.   
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10) Jaarplanning vergaderen en beleidsonderwerpen 2023: wat komt er aan en hoe 

zorgen we voor tijdige informatie ? 
 Aanpassen:  

- WG 16-60+ jaar op 29 december moet 29 november worden.  

- Tijdstip van de WG moet 13.30 uur zijn i.p.v. 14.00 uur 

 

 De ASDN vraagt zich af wanneer zij wordt meegenomen met de vijf onderwerpen die voor het najaar op  

 de jaarkalender staan. We verwachten dat de gemeente de ASDN hierin voorziet / tijdig betrekt. Mevr. 

Bouw zal dit navragen bij betrokken beleidsmedewerkers.   

  

11) Rondvraag  
-   N.a.v. het Webinar Gemeentelijk Inclusiebeleid heeft mevr. van den Hoed twee vragen:  

1. Is door de ASDN bij het maken van beleid m.b.t. Inclusie gedacht aan het VN Verdrag Handicap? 

2. Kunnen/willen wij checken of er een adviespanel (ervaringsdeskundigen) is van mensen met een 

beperking? De voorzitter neemt deze vragen mee.     

 

- Dhr. Baks geeft aan dat het grootste deel van deze vergadering aan proceszaken / procedures is 

besteed en ziet graag dat er een volgende ASDN-vergadering meer inhoudelijke zaken aan de orde 

komen. De voorzitter roept de leden van de ASDN op om hier agendapunten voor aan te dragen.  

Verder deelt dhr. Baks mee dat hij voorzitter is geworden van Stichting De Vier Schepel, de drager van 

de visie en missie van biologisch landbouwbedrijf De Grote Wiede in Hulshorst. Daarnaast koopt de 

stichting de 24-uurszorg en de dagbesteding in bij De Grote Wiede. Opdracht om de diensten die 

worden verleend aan mensen met een beperking te formaliseren. Er is op dit moment geen sprake 

van belangenverstrengeling. De Adviesraad zal hier alert op blijven gedurende het proces. 

 

-  De heer Tippe geeft aan dat hij in de maand september veel minder actief zal zijn voor de ASDN i.v.m. 

een privé aangelegenheid.  

 

12) Afsluiting  

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn / haar aanwezigheid en sluit de vergadering.   

 

Volgende vergadering: maandag 18 september 2023 

 


